
TREĆA REDOVITA SJEDNICA SREDIŠNJEG ODBORA HRVATSKOG ARHEOLOŠKOG DRUŠTVA 

 

Dana 02.10.2023. s početkoml u 17 sati, održana je treća redovita sjednica Središnjeg odbora 

Hrvatskog arheološkog društva u Hotelu Patria u Belom Manstiru. 

Prisutni: Ante Alajbeg, Adriana Gri Štorga, Ivanka Kamenjarin, Domagoj Perkić, Jelena 

Jovanović, Jacqueline Balen, Hrvoje Potrebica 

Odsutni: Ivana Ožanić Roguljić, Domagoj Tončinić, Jana Škrgulja,  Željko Krnčević  

 

 Predložen je sljedeći Dnevni red: 

 

1. Znanstveni skup i Godišnja skupština za godinu 2023. 

2. Izvješće o radu Društva u godini 2023. 

3. Nakladnička djelatnost 

4. Nagrade Društva  

5. Rad Društva u godini 2024. 

6. Primanje novih članova 

7. Razno 

 

 

1. Jacqueline Balen izvijestila je o ovogodišnjem Skupu. Na Skupu će sudjelovati više od 

90 autora u 46 predavanja i 10 postera. U sadržaju će biti i predstavljanje publikacije: 

Arheološka istraživanja bjelovarsko-bilogorske županije i okolnih krajeva, Izdanja 

Hrvatskog arheološkog društva, Sv. 32 (2018), jazz koncert, otvorenje izložbi 

Tisućljeća među rijekama – arheologija međurječja, Najnovija arheološka 

istraživanja na području Baranje te Arheologija iz zraka. Izložbe će biti otvorene 

05.10.2023. u Arheološkom muzeju Osijek. Određen je redoslijed moderiranja na 

ovogodišnjem skupu. Nakon održanih predavanja i rasprava, zadnji dan će biti 

posvećen izletu po Baranji koji će uključivati Karanac, Tikveš i Batinu. 

2. Jacqueline Balen iznosi izvješće o radu Društva u 2023. godini. Napominje da 

ustanove čiji osnivač nije Ministarstvo znanosti i obrazovanja više ne mogu 

samostalno sudjelovati na prijavama za natječaje Ministarstva znanosti i obrazovanja. 



Zbog toga je Arheološki muzej u Zagrebu 11.08.2023. uputio dopis Hrvatskom 

arheološkom društvu s ponudom za suradnju unutar izdavačke djelatnosti.  Prijedlog je 

jednoglasno prihvaćen. Predsjednica Hrvatskog arheološkog društva izvijestila je i o 

reakciji Hrvatskog arheološkog društva povodom događaja Croatian treasure hunt 

championship koja je upućena Ministarstvu kulture i medija RH 11.7.2023. godine. 

Jacqueline Balen izvijestila je i o održavanju Prve i Druge redovite sjednice Središnjeg 

odbora Hrvatskog arheološkog društva, o promociji Izadnja Hrvatskog arheološkog 

društva sa skupa u Hvaru (održano u Hvaru, predstavljeno od strane Hrvoja Potrebice) 

te o pomoći Hrvatskog arheološkog društva pri organizaciji skupa PZAF na 

Sveučilištu u Zagrebu (Odsjek za arheologiju, Filozofski fakultet). 

3. U 2023. godini tiskana su Izdanja HAD-a sa skupa u Bjelovaru, te će promocija biti u 

Belom Manastiru. Trenutno se uređuju radovi sa skupa u Šibeniku, kao i sa skupa u 

Sisku. 

4. Zaprimljeno je šest prijedloga za Godišnju nagradu Josip Brunšmid i to u sve tri 

kategorije: izdanje (4 prijedloga), izložba (1 prijedlog) i promocija struke (1 

prijedlog). Nakon rasprave i glasanja odlučeno je da se godišnja nagrada Josip 

Brunšmid dodijeli:  

- Sanji Budić-Leto i Dariji Domazet za izložbu Arheološko blago Cetine,  

- Kristini Mihovilić i Bibi Teržan za monografiju Monkodonja, knjiga 4, lstraživanje 

protourbanog naselja brončanog doba lstre: Mušego / Mon Sego, grobni tumuli – 

nekropola gradine Monkodonja i brončanodobni tumuli Istre 

- Tajani Pleše, Dubravku Biliću, Bernardi Cesar, Mariji Juzi, Ivanu Radmanu-Livaji i 

Marku Zeku za projekt arheološkog parka Iovia Ludbreg. 

Robert Matijašić predložen je za Nagradu za životno djelo „Don Frane Bulić“. Za 

počasne članove predloženi su načelnik općine Kaptol Mile Pavičić i Kristina Rupert, 

zamjenica direktora TZ Zlatni Papuk, kao i Ivan Alduk, pročelnik KO u Imotskom. 

5. U okviru stavke Rad Društva u 2024. godini, odlučeno je da se sljedeći skup Društva 

održi u Korčuli. Jelena Jovanović također je izvijestila o programu popularizacije pod 

nazivom Što vi tamo kopate? koji će Društvo iduće godine organizirati u suradnji s 

Arheološkim muzejom u Splitu i Muzejom hrvatskih arheoloških spomenika. 

6. Zaprimljene su 2 molbe za primanje u Društvo. Primljen je tako jedan novi član te je 

obnovljeno jedno članstvo u Društvo. 

7. Pod točkom Razno nije bilo rasprave. 



 

Završeno u 18:00 

 


